
Petušolčkove
,,odrasle" želje

29. september. Dan kot vsak jesenski dan,
pa vendar za nmožico pionirjcv nekaj poseb-
nega. Ta dan namreč pionirji praznujejo svoj
praznik — 29. september je dan pionirjev.

Saša Milič

O pomenu tega dne najv ečkrat govorijo od-
rasli, zato smo se tokrat odločili dati besedo
enemu od pionirjev, da nam tudi on pove svo-
je vtise, mišljenje o tem dnevu, hkrati pa tu-
di nekaj o svojem delu, učenju, zabavi, raz-
vedrilu.

• Med učenci 5. b razreda osnovne šole
Ivana Novaka-Očka smo povsem slučajno po-
prosili za kratek razgovor prav Saša Miliea
in šele kasneje smo izvedeli, da je Saša tudi
predsednik razredne skupnosti.

• Sašo je prav tak kot vsi petošolčki, ve-
der, razigran, pa v doloeenih trenutkih tudi
resen in zamišljen. Najprej smo ga vprašali,
kako so na njihovi šoli praznovali dan pionir-
jev in kaj on meni o tem dnevu.

• »Dan pionirjev smo na naši šoli prosla-
vili s sreeanjem pionirjev iz šišenskih osnov-
liih šol, učenci naše in. ostalih šol pa so pri-
pravili tudi kulturni program, v katerem je
nastopil tudi pevski zbor. V šoli so odkrili
spomenik Ivanu Novaku-Očku. Ja, tale dan
pionirjev je kar dobra zamisel in jaž progra-
ma ne bi čisto nič spreminjal. Spoznal sem se
s svojimi vrstniki, vendar le na pogled, saj
nismo mič govorili, zato bi bilo dobro, ko bi
se na prihodnjih srečanjih še kaj pomenili
tned seboj,« nam je dejal simpatični Sašo.

• Prve štiri razrede osncvne šole je Sašo
obiskoval v Šentvidu, lansko leto pa je bil
prav dober. Najraje se uči spoznavanje druž-
be in narave, sicer pa je dober športnik.
Ukvarja se z rokometom, košarko in nogome-
tom in sanja, da bo nekoč vrhunski športnik.

• »Kako pa se počutiš v iiovi šoli?«

• »Prijetno je hoditi v tako lepo oprem-
ljeno šolo, vendar pa bi morali učenci nekoli-
ko bolj paziti na opremo, saj sonekatera stek-
la že počena, pa tudi ena izmed omar je že
poškodovana. Z učitelji se dobro razumem, ta-
ko kot tudi moji sošolci, saj so vsi učitelji še
mladi in nas bolje razumejo kot starejši...«

• Sašo Milič je tudi navdušen. šahist, naj-
več igra z očetom, pa na Triglavu je že bil
in velikokrat na Šmarni gori.

• Ker je tudi Sašo eden od prebivalcev KS
Vižmarje-Brod, smo ga ob koncu vprašali, kaj
bi morali v njihovi KS izboljšati.

• »Predvsem bi morali bolj paziti na oko-
lje, saj je po vseh grmovjih polno odpadkov.
Nekateri jih pripeljejo kar z avtomobilom in
jih potem stresejo v grmovje. Pa nekatere ce-
ste bi morali še asfaltirati, pa zgraditi še kakš-
no športno igrišče, sa.i je tisto ob vrtcu vedno
zasedeno, pa še premajhno je,« nam je na-
števal Sašo.

• Ceprav otroške oči, pa vendar čisto »od-
rasle« želje.

France Kmetič

SLOVESNOST V NOVI ŠOLI

Predsednik občinskega ZZB NOV Anton
Peternel-Igor je ob dnevu pionirjev v novi šoli
na Brodu odkril doprsni kip Ivana Novaka-
Očka, delo kiparja Antona Sigulina.


